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اســتقلال خوزســتان بعــد از دوری 
چندیــن ســاله از لیــگ برتــر بالاخــره به 
ایــن رقابت ها برگشــت و توانســت یکی 
از تیم های صعود کننده از لیگ آزادگان 
فوتبال کشــورمان باشــد. خوزستانی ها 
در فصل گذشــته در 32 بازی به میدان 
رفتنــد و بــا 14 بــرد،  15 تســاوی و فقــط 
3 باخــت توانســتند بــه عنــوان نایــب 
قهرمــان لیــگ دســته اول بــه لیــگ برتر 

صعــود کننــد. 
آمار اســتقلال خوزستان در لیگ دسته 
اول فوتبــال،  شــباهت عجیبــی بــا آمــار 
ایــن تیم در پانزدهمیــن دوره لیگ برتر 
فوتبــال دارد.  در آن زمــان شــاگردان 
عبداللــه ویســی فقــط بــا 3 شکســت 
توانســتند لیگ برتر را به عنوان قهرمان 

به پایان برســانند و البته آمار خوبی هم 
در گل زدن و گل نخوردن داشــتند. آنها 
حــالا در لیــگ برتــر  در تلاش هســتند با 
شــرایط خوبــی در ایــن دوره از رقابت ها 
ظاهر شــوند و البته پیشــتر از هر چیزی 
بــه ادامــه حضــور در ایــن رقابت ها فکر 
می کننــد،  هرچند این اســتقلال نشــان 
داده کــه می تواند بــرای تیم های مدعی 
دردســر ســاز شــود،  بخصــوص اینکــه 
حــالا هــم اســتقلال خوزســتان در لیگ 

برتــر اســت و هم عبدالله ویســی. 
استقلالی های خوزستانی با پورموسوی 
وارد لیــگ برتــر خواهنــد شــد و ایــن 
سرمربی به خوبی تیمش را برای شروع 
رقابت هــا آمــاده می کنــد. ســرمربی 
اســتقلال خوزســتان در اولیــن قــدم 
دروازه بــان فصل گذشــته خــود را حفظ 
کــرد. حســن پورحمیدی فصل گذشــته 
در استقلال خوزستان بود و در آکادمی 
این باشگاه پرورش یافته است،  پس از 

تجربــه صعود به لیگ برتر حالا تصمیم 
گرفت به کارش در جمع شاگردان سید 
ســیروس پورموســوی ادامه دهــد. این 
دروازه بــان کــه بــرادر دو قلــوی حســین 
پورحمیدی دروازه بان ملی پوش تراکتور 
است،  پس از درخشش در فصل اخیر 
لیــگ دســته اول و مباحثــی که پیرامون 
انتقــال احتمالــی اش بــه ســایر تیم هــا 
مطــرح شــده بــود،  تصمیــم بــه ادامــه 
کار در اســتقلال خوزســتان گرفــت و 

قــراردادش را تمدیــد کــرد. 
پورحمیــدی بــرای ادامــه حضــور در 
اســتقلال خوزســتان بــه توافق رســید تا 
در کنــار فرزیــن گروســیان،  دو گلــر این 
تیــم در فصــل جدیــد لیگ برتر باشــند. 
اســتقلال خوزســتان در فصــل گذشــته 
47 بار موفق به بازکردن دروازه حریفان 
شــد و تنهــا 21 بار دروازه اش باز شــد که 
حتــی از تیــم اول ایــن رقابت هــا هم گل 
کمتری دریافت کرده بود. محمد طیبی 

مدافــع مســتحکم و گل زن خوزســتانی 
کــه ســابقه چهار ســال پوشــیدن لباس 
آبی های دیار کارون را دارد، پس از توافق 
به باشگاه استقلال خوزستان پیوست. 
عقیــل کعبــی،  فرزین گروســیان،  رحیم 
زهیــوی و عبدالعظیــم گــوک در جمــع 
آبی هــا حضور خواهند داشــت. علیرضا 
خوشــکفا مدافع اندیمشکی که سابقه 
قهرمانــی بــا ملــوان بنــدر انزلــی در لیگ 
دســته اول را دارد با نظر پورموســوی به 

جمع آبی پوشــان پیوســته اســت. 
بهــروز بارانــی قــرارداد خــود را با باشــگاه 
اســتقلال خوزســتان تمدیــد کــرد تــا 
در لیــگ بیســت و ســوم هــم بــرای 
آبی های خوزســتان توپ بزند. استقلال 
خوزســتان بــه آرامــی و بــدون ســروصدا 
خــود را بــرای بیســت و ســومین دوره 
لیــگ برتــر آمــاده می کنــد و ایــن در 
شــرایطی اســت کــه برخــی تیم هــای 
مدعــی همچنــان درگیــر حاشــیه هایی 

هســتند کــه کار را برای آنهــا در ادامه راه 
ســخت خواهد کرد. شاگردان سیروس 
پورموســوی از لیگ دسته اول فوتبال با 
قهرمانــی بــه لیــگ برتــر برنگشــتند،  اما 
ایــن تیــم توانســت در ایــن رقابت ها،  با 
برنامه ریــزی خود را بالا بکشــد و با عبور 
از تیم هایــی مثــل ســایپا،  فجرسپاســی 

و... لیــگ برتــری شــود. 
بــه طــور حتم اســتقلال خوزســتان برای 
قهرمانــی در لیــگ برتــر،  برنامه ریــزی 
نمی کنــد،  امــا بــه طــور حتــم ایــن تیــم 
می توانــد روزهای خوبی را بعد از حضور 
در این رقابت ها،  داشــته باشــد و برخی 
از مدعیان باید از این تیم ترس داشــته 
باشــند.  اســتقلالی های خوزســتان اگــر 
ایــن دوره از رقابت هــا را خــوب شــروع 
کننــد،  می تواننــد در ادامــه راه،  ســد راه 
بســیاری از تیم ها شــوند و البته شــرایط 
خوبــی را بــرای خــود در ایــن رقابت هــا 

ایجــاد نمایند.

پاکــو خمــس ســرمربی تراکتــور از 
شــرایط فعلــی تیمــش رضایت دارد. 
او می گویــد: »کلاً از شــرایط راضــی 
هســتم. تمرینات پیش فصل خیلی 
مهم اســت. کمپ خوب و زمین های 
خوبــی داریــم. هــر روز ســه جلســه 
تمرینــات پرفشــار انجــام می دهیــم 
تــا بچه ها آماده باشــند. خیلی راضی 
هســتم. ایــن کمپ هــا بــرای ایــن 
اســت کــه 24 ســاعته تیــم کنــار هم 
باشــد،  همــه بــا هــم غــذا بخوریــم،  
بــا هــم تمریــن کنیــم و آنالیــز ویدیــو 
را انجــام بدهیــم. در کل از شــرایط 
راضــی هســتم می توانســت بهتــر 
باشد اما در مجموع راضی هستم.« 
قایــی  او دربــاره وضعیــت ســعید آ

و اینکــه ایــن بازیکــن از هــواداران 
تراکتــور عذرخواهــی کــرده ایــن طور 
می گوید: »ســعید)آقایی( در لیست 
مــا بــود. بــه یــک دفــاع چــپ نیــاز 
داشــتیم،  در فوتبــال ایــران پیــدا 
کردن دفاع چپ خیلی کاری سختی 
اســت چــرا کــه دفــاع چپ خــوب کم 
اســت. او از دفــاع چپ هــای خــوب 
لیــگ ایــران بــود. فکــر کردیــم کــه 
ســعید بــه خاطــر ســبک بــازی اش 
می توانــد بــه ما کمک کند. مشــکلی 
کــه بــا طرفــداران تراکتــور دارد، فکر 
 . کنیــم حــل  نیــم  ا می تو می کنــم 
ســعید معذرت خواهی کــرده و واقعاً 
متأســف اســت از اتفاقــی کــه افتاده 
اســت. امیــدوارم طرفــداران تراکتور 

از خودشــان بزرگــی نشــان داده 
و معذرت خواهــی او را بپذیرنــد. 
امیــدوارم تمــام مشــکلات قبلــی را 
کنــار بگذارنــد و از او حمایــت و بــه او 
محبــت کننــد. هــر بازیکنــی بــه ایــن 
نیــاز دارد تــا در شــرایط روانــی خوبی 
باشــد. چــون اگــر مــورد هجمــه قــرار 
بگیرد نمی توانــد صددرصد خودش 
را بــرای مــا بگــذارد و آن وقــت بــه 
مشــکل می خوریم. مــن نمی خواهم 
مشــکلی برایــم پیــش بیایــد. ســعید 
پســر خیلی خوبی اســت. قلب پاکی 
دارد آمده تا تمام تلاشش را بکند تا 
اشــتباهات گذشــته را جبــران کند.« 
خمــس دربــاره بــازی تدارکاتــی بــا 
اورنبــوگ روســیه می گوید: »نســبت 

بــه تعــداد روزهــای کمــی کــه تمرین 
کردیــم فکــر می کنــم بــازی خوبــی 
انجــام دادیــم.  همــه بازیکنــان را در 
پیش فصل ســعی می کنیم استفاده 
کنیــم تــا هــم آزمایــش کنیــم و هــم 
در شــرایط بــازی قــرار بگیرنــد. بــازی 
خوبــی بــود و نــکات خیلــی مثبتــی را 
از بــازی برداشــت کردیــم. یکســری 
اشــتباهات داشــتیم،  اشــتباهات 
فــردی داشــتیم. مثــل فصــل قبــل  
خــوب  قعیــت  مو نســتیم  ا تو مــا  ا
بســازیم امــا موقعیــت گل زیــاد هــم 
بــه حریــف دادیــم. البته اشــتباهات 
در بازی هــای پیــش فصــل طبیعــی 
اســت و بایــد ســعی کنیــم آنهــا را تــا 
شــروع فصل بــه حداقل برســانیم.«

حمایت سرمربی تراکتور به بازگشت سعید

خمس: آقایی آمده تا اشتباهات گذشته را جبران کند

 zواکنش

 zمصاحبه

باشگاه شمس آذر: 

امیدوارم مدیران 
سایپا پشیمان نشوند

مصیــب چگینــی سرپرســت تیــم 
فوتبــال شــمس آذر قزوین درباره 
ادعاهــای باشــگاه ســایپا مبنــی 
بــر جعلــی بــودن کارت معافیــت 
منتشــر شــده مجتبــی حســینی 
بازیکــن ایــن تیــم می گویــد:» 
وقتــی مصاحبــه مدیرعامــل و 
رئیــس هیــأت مدیــره باشــگاه 
لــت  نــدم، خجا ا یپا را خو ســا
کشــیدم. دوســت دارم ایــن افــراد 
را بــه باشــگاه شــمس آذر دعــوت 
کنیــم تــا همدیگــر را ملاقــات 
کنیم و ما را بیشــتر بشناســند. ما 
بعــداً نســبت بــه ایــن مــوارد اعــاده 
حیثیــت می کنیــم. مــا جایــگاه 
خاصــی در فوتبــال نداریــم، امــا 
کســانی کــه مــا را می شناســند، 
می دانند اعتقادی جز صداقت و 
راســتی نداریم. درس های زیادی 
از مالــکان باشــگاه گرفته ایــم و 
امیــدوارم مســئولان ســایپا بــه 
اشتباه خودشان پی ببرند. امروز 
ــاره  جلســه کمیتــه انضباطــی درب
ــده برگــزار می شــود. مــا  ایــن پرون
مــدارک خودمــان را ارائه می کنیم 
و می خواهیــم ببینیــم باشــگاه 
ســایپا در ایــن محکمــه چــه حرفی 
بــرای گفتــن دارد کــه بــه بقیــه 

تهمــت می زنــد.« 
چگینی در پاســخ به این پرســش 
کــه آیــا از حــذف احتمالــی شــمس 
آذر از لیــگ برتــر نگرانــی دارد یــا 
ــر.  ــد:» خی ــن طــور می گوی ــر ای خی
مــا کارمــان را انجــام می دهیــم و 
در تهــران تمریــن می کنیــم. روز 
31 تیــر بــه قزویــن بازمی گردیــم 
تــا دیدارهــای دوســتانه ای در 
شــته  ه خودمــان دا ورزشــگا
باشــیم. امیــدوارم فصــل خوبــی 
داشــته باشــیم و دســت به دست 
هــم بدهیــم تــا نماینــده خوبــی 

بــرای اســتان قزویــن باشــیم.«

آریاکیا: در 
آلومینیوم به من 
احترام نگذاشتند

پوریــا آریاکیــا مدافــع جدیــد تیــم 
فوتبال ذوب آهن درباره حضورش 
در ایــن تیــم می گویــد:» زمانی که 
در لیگ دسته اول بودم کار کردن 
بــا محمــد ربیعــی را در آلومینیــوم 
اراک تجربــه کــرده بــودم و از 
یکدیگــر شــناخت داشــتیم. بعــد 
از پیشــنهادی کــه بــه دســت مــن 
رســید در نهایــت تصمیــم گرفتــم 
بــه ذوب آهن بروم، چون دوســت 
داشــتم دوباره با محمد ربیعی کار 
کنــم.« او در مــورد فصل ناموفقی 
که در تراکتور پشــت سر گذاشت 
ایــن طــور می گویــد:» مــن چند بار 
به صورتــی عجیب مصدوم شــدم 
و این موضوع باعث شــد تا ضربه 
بخــورم، ولــی دیگــر بــه گذشــته 
فکــر نمی کنــم و می خواهم فصل 
خوبــی را در ذوب آهــن رقم بزنم.« 
اما آیــا جدایی اش از آلومینیوم در 
دو فصل پیش تصمیم اشــتباهی 
بــود» مــن در آنجا عملکــرد خوبی 
داشــتم و خواهــان افزایــش مبلغ 
قــراردادم بــودم کــه هیــأت مدیره 
مخالفــت کــرد و در واقــع بــه مــن 
لومینیــوم  احتــرام نگذاشــتند. آ
مــرا به صــورت قرضــی بــه هیــچ 
تیمــی نمــی داد و در نهایــت بحث 
معاوضــه صــورت گرفــت کــه بــه 
تراکتــور رفتــم.« او از تصمیــم 
جدیــدش رضایــت دارد.» محمــد 
ربیعــی همیشــه تیم هــای خوبــی 
را جمــع و جــور می کنــد و مطمئن 
باشــید ذوب آهــن فصــل بســیار 
خوبی را در پیش خواهد داشت.«

سهیل فداکار

پیشنهاد بهتر از ملوان داشتم

سهیل فداکار مهاجم تیم فوتبال ملوان درباره تمدید قراردادش می گوید: 
»همیشــه حــس خوبــی بــه ملوان داشــتم و این چهارمین ســالی اســت که 
اینجا هستم و از این بابت خوشحالم. واقعیت این است که از لحاظ مالی 
پیشــنهادهای بهتر نســبت به پیشــنهاد ملوان داشتم، ولی می خواستم در 
این تیم بمانم . هواداران ملوان من را دوست دارند و من هم آنها را دوست 

دارم و در نهایت تصمیم گرفتم که یک ســال دیگر هم اینجا بمانم.«

سجاد بازگیر

امیدوارم رباطم پاره نشده باشد

ســجاد بازگیــر بازیکــن جدیــد شــمس آذر قزویــن دربــاره مصدومیتــش 
می گویــد: » مــن MRI گرفته ام، ولی پزشــکان نتوانســتند به  صورت قطعی 
تشــخیص بدهنــد کــه رباطــم پاره اســت یــا اینکه کــش آمــده. دلیلش این 
اســت کــه زانویــم ورم دارد و فکــر می کنــم تــا یــک هفتــه دیگــر دوبــاره باید 
MRI بگیرم و بعد از اینکه تورم زانویم برطرف شــد مشــخص خواهد شــد 

کــه رباطــم پاره شــده یــا کش آمده اســت.«

آداما نیان

از نساجی جدا شد

باشــگاه نســاجی اعــام کــرد، مهاجم اهل مالــی این تیم به صــورت توافقی 
جدا شــده اســت .آداما نیان مهاجم اهل مالی که در ابتدای فصل گذشــته 
بــه عضویــت تیم نســاجی درآمــده بود، بعد از حضور در باشــگاه و گفت و گو 
با صادق درودگر به صورت توافقی از نســاجی جدا شــد .لازم به ذکر اســت 
باشــگاه نســاجی تمامــی مراحــل تســویه حســاب بــا ایــن بازیکــن را انجــام 

داد تــا وی به صــورت رســمی از جمــع شــاگردان مهدی رحمتی جدا شــود.

 zگزارش

این استقلال ترس دارد!
لیگ بیست و سوم هم استقلال خوزستان دارد و هم ویسی


